
Veselje do dela z otroki
V šoli je treba znati vse predmete; tiste, id so prijetni, in tudi

tiste, ki so manj zanimivi, včasih celo dolgočasni. Predmetov pa
je veliko. Zato najbrž vsak dijak včasih pomisli, da je šola
odveč. Tako tudi Breda Barbič, dijakinja 3. a razreda moščan-
ske gimhazije.

Najbolj so ji všeč matema-
tika, pa kemija, tizika in bio-
logija. To pa seveiia še ne
pomeni, da ima iz predmetov,
ki jo manj zanimajo, slabše
ocene. Breda je namreč od-
ličnjakinja. Pravi pa, da se uči
bolj malo, veliko da pomaga
sošolkam in sošolcem pri uče-
nju in se pri tem uči tudi sama.

Le da je tako pridobljeno
znanje vedno »na nižji stop-
nji«, kot pravi sama, kajti
vsakokrat začenja od začetka
in malokdaj pride do zahtev-
nejših poglavij.

Naslednje leto bo pred njo
pomembna odločitev: kam po
končani gimnaziji? Breda
misli o tem takole:

Najbrž se bom odločila za
študij medicine, čeprav sem
bila v osnovni šoli najbolj
navdušena nad matematiko.
Potem pa sem začela v TVO
Partizan Moste vaditi vrsto
cicibanov in vzljubila sem
otroke. Ko sem iskala po-
dročje, na katerem bi to svoje
zanimanje povezala z delom,
sem se odločila za medicino.
Verjetno se bom usmerila v
pediatrijo. Ampak tega za
zdaj še ne vem čisto zagotovo.

S cicibani se potemtakem
ukvarjate v prostem času. Kaj
pa sicer še počenjate v listih

Dijakinja 3. a moščanske gi-
mnazije Breda Barbič

urah, ko niste v šoli, oziroma
se ne pripravljate na pouk?

Pravega prostega časa, ko
bi lahko počenjala katerokoli
stvar, pravzaprav sploh

nimam. Ukvarjam se s špor-
tom, glasbo, tudi berem in
pomagam pri delu doma. To,
da pomagam pri delu doma, je
slišati lepše, kot je videti v re-
snici. Bolje bi bilo rečeno:
pomagam, kadar se mi da.
No, včasih tudi, kadar
moram. Takrat ni izgovora.

Omenili ste, da se ukvar-
jate z glasbo. Kako?

Klavir igram že osem let.
Toda glasbene šole nisem
končala, ker sem se sprla s to-
varišico. Način dela v šoli mi
ni bil všeč. Saj rada igram
Bacha, Mozarta... toda jaz
igram predvsem zase. Zdaj se
klavir učim kar sama doma. Z
učenjem kitare pa sem pričela
šele letos.

In šport?
Najprej sem igrala kosarko,

zdaj pa igram v šolski repre-
zentanci odbojko. Vadimo
dvakrat tedensko. Tudi v pla-
nine včasih zaidem. Pa še k
dramatskemu krožku, ki sicer
ni športna dejavnost, vendar
ga še nisem omenila.

Kaj pa sobote in nedelje?
Jih preživljate drugače kot
druge dni v tednu?

Spomladi, poleti in jeseni
zahajam na Dolenjsko, kjer
ima stara mama vinograd in
(udi midva z bratom morava
delati, kadar je treba. Včasih
sem sicer jezna. Raje bi ostala
doma. Toda moram ubogati.'
Je pa to dobro zato, ker je tam
čist zrak.
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